
Fra: stig bergetun <kvirke@gmail.com> 
Sendt: 12. februar 2018 23:02 
Til: Postmottak Lindås; Karl Johannes Romarheim 
Kopi: amanda.walnum@dagbladet.no; liv.okkenhaug@bt.no 
Emne: Re: Lindås brannstasjon Alver. Isdalstø 
 

. 

 

Jeg vil melde ifra om grov og uaktsom sløsing energi fra offentlig bygg., Brannstationen ved 

Alverflaten Lindås kommune. 

 

Da vi ofte lufter vår hund i området rundt brannstationen, ser vi ofte at brannstationens 

annsatte vasker sine personbilen 

På utsiden av bygget...Dette er jo en flott ordning, da man alikevel er på jobb / vakt.. 

 

Men problemet er jo at den store industri- porten , som lastebilen bruker  står vid- open  ! 

Heile tiden mens privatbilen blir vasket 

Og støvsuget... 

 

Bygget har vel et areal på over 1000 kvadratmeter, og takhøyden er ca 5 meter høyt 

innvendig... 

Det vil si at 5 000 kubikkmeter, med oppvarmet luft blir nedkjølt...!!  Bare fordi en av de 

ansatte skal vaske sin  

Privatbil på jobb..    

 

Nå på vinterstid , når det er minusgrader, ser jeg at det ikke på noen måte taes hensyn til dette 

utrolige sløseriet 

Av kostbar Energi,   Sist jeg observerte dette, var i minus 7 grader..., og vedkommende 

vasket, og holdt på  

I over 1 klokketime.., med porten på. 5 X 5 meter stod på vid gap !! 

 

Hva er vitsen med å kjøle ned et så stort Offentlig bygg, fordi en skal vaske sin privatbil,?? 

Og hvor mange timer, må varmeovner, eller sentral bruke for å få temperaturen tilbake igjen 

..? 

 

Dette er IKKE et engangstilfelle, desverre.....ser ut som det har blitt en " Regel for bruk ". Enn 

et unntak.. 

 

Jeg vil påpeke.. at dette IKKE er ok....da det brukes av offentlige midler til dette Energi-

sløseri.!  

Jeg betaler en ikke så liten del av min lønn, til skatt til Lindås kommune..., og det gjør meg 

forbannet å se 

Penger blir brukt på denne måten. 

 

Vi som bor i dette landet blir oppfordret FRA det offentlige til å spare energi...., da er det 

ganske uforståelig  

At Kommunalt ansatte I lindås kommune kan få lov til å holde på slik, over en så lang periode 

dette har  



Vert praktisert....Dette er ok , om sommeren.  Selfølgelig..., men en slik tankeløs innstilling på 

vinteren  

Med mange minusgrader utendørs forundrer meg......det  må da vere mulig å få innarbeidet en 

rutine på dette ??? 

 

Jeg har skrevet denne mail til flere.., i håp om at dette sløseriet av offentlige penger må få en 

slutt. '!! 

 

Mvh En turgåer, og beboer i Lindås kommune. 

 

 


